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Abstract (en)
[origin: CA2945683A1] The application relates to a device (1) for reducing underwater sound, comprising a holding device (5) and a hydrosound
damper (2) with noise reducing elements. Said the device (1) has a transport housing (8) for transporting the hydrosound damper (2), a first end of
the underwater sound damper (2) being fixed to the transport housing (8) and the transport housing (8) being connected to a holding device (5) via
a support device (9) and being movable relative to the holding device. The support device (9) comprises a cable winch with a support cable (10)
arranged on the transport housing (8) and has a motor-driven drum (11), wherein by means of the support device (9), the transport housing (8) is
lowered from the holding device (5) to the sea floor (3).

Abstract (de)
Die Anmeldung betrifft eine Vorrichtung (1) zur Minderung von Wasserschall, die eine Halteeinrichtung (5) und einen Hydroschalldämpfer (2) mit
Schallminderungselementen aufweist, wobei zum Transport des Hydroschalldämpfers (2) hat die Vorrichtung (1) ein Transportgehäuse (8), wobei
an dem Transportgehäuse (8) ein erstes Ende des Hydroschalldämpfers (2) befestigt ist und das Transportgehäuse (8) über eine Tragvorrichtung
(9) mit einer Halteeinrichtung (5) verbunden und relativ zu dieser beweglich ist, wobei die Tragvorrichtung (9) eine an dem Transportgehäuse (8)
angeordnete Seilwinde mit einem Tragseil (10) umfasst und eine motorisch angetriebene Trommel (11) aufweist, wobei Mittels der Tragvorrichtung
(9) wird das Transportgehäuse (8) von der Halteeinrichtung (5) bis auf den Meeresboden (3) abgelassen.
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